
Protokół Nr IX/19
z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 26 listopada  2019r.
w Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1300 do godz. 1350. 

W sesji uczestniczyło 16 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecny był radny
Mariusz Cieślik.
W  sesji  uczestniczyli   kierownicy  jednostek  organizacyjnych  powiatu,  kierownicy
powiatowych  służb,  inspekcji  i  straży   według  załączonej  listy  obecności a  także
przedstawiciele mediów.

W sesji uczestniczyli również:
1. Walentyna Kwiatkowska Skarbnik Powiatu
2. Jerzy Woźniak Sekretarz Powiatu

Obradom  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Powiatu  Siemiatyckiego  Henryk
Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski  otwierając  obrady   IX  sesji  VI
kadencji Rady Powiatu Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę, Wicestarostę, członków
Zarządu, Wiceprzewodniczącego Rady, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu,
kierowników   służb,  inspekcji  i  straży,    przedstawicieli  mediów   oraz  mieszkańców
powiatu.  

Na podstawie listy obecności  Przewodniczący Rady stwierdził,  że w dzisiejszej
sesji  uczestniczy 16 radnych,  co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować
i  podejmować prawomocne uchwały. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że porządek obrad
Państwo  radni  otrzymali  wraz  z  zaproszeniem  na  dzisiejszą  sesję.  Czy  w  sprawie
porządku obrad ktoś  zechce zabrać głos? 

Ponieważ  propozycje  zmiany  porządku  obrad  nie  zostały  zgłoszone
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada w dniu dzisiejszym będzie obradowała zgodnie
z porządkiem przesłanym państwu radnym wraz  z zaproszeniami na dzisiejszą sesję. 
Porządek obrad IX sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
3. Sprawozdanie  Starosty  z  wykonania  uchwał  Rady Powiatu  oraz  pracy  Zarządu

Powiatu między sesjami
4. Informacja podmiotów uprawnionych o analizie złożonych oświadczeń majątkowych
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmian  w Uchwale  Nr  III/13/18  Rady Powiatu  Siemiatyckiego  z  dnia  21  grudnia

2018r.  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu
Siemiatyckiego na lata 2019-2029

b) zmian w Uchwale Nr III/14/18 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 21 grudnia 2018
roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok

c) zmian  planu  finansowego  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób
Niepełnosprawnych w roku 2019

d) zatwierdzenia  rocznego  planu  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu
Siemiatyckiego na 2020 rok

e) ustalenia rozkładu  godzin pracy i harmonogramu dyżurów aptek ogólnodostępnych
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na terenie powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2020r. do 31.12.2020r.
f) przyjęcia  „Programu  współpracy  Powiatu  Siemiatyckiego  z  organizacjami

pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o  których  mowa  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2020”

g) ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości
kosztów spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu

h) podtrzymania swojego stanowiska
i) powierzenia  Gminie  Mielnik  obowiązków  inwestora  w  zakresie  przebudowy

kanalizacji deszczowej
j) powierzenia Gminie Perlejewo zadania utrzymania poboczy dróg powiatowych na

terenie gminy Perlejewo
k) stwierdzenia  przekształcenia  trzyletniego  Liceum  Ogólnokształcącego  w

Czartajewie   ul.  Długa  130  w  czteroletnie  Liceum Ogólnokształcące  w  Zespole
Szkół  Technicznych  im.  W.St.  Reymonta  w Czartajewie,  ul.  Długa 130,  17-300
Siemiatycze

l) stwierdzenia  przekształcenia  trzyletniego  Liceum  Ogólnokształcącego
w  Ostrożanach   w  czteroletnie  Liceum  Ogólnokształcące  w  Zespole  Szkół
Rolniczych im. W. Witosa    w Ostrożanach, Ostrożany 41, 17-312 Drohiczyn

m) stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji 
Edukacji Narodowej w Siemiatyczach ul. Kościuszki 43 w czteroletnie Liceum 
Ogólnokształcące  im.  Komisji  Edukacji  Narodowej  w  Zespole  Szkół
w   Siemiatyczach, ul. Kościuszki 43, 17-300 Siemiatycze

n) stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum w Czartajewie ul. Długa 130
w pięcioletnie Technikum wchodzące w skład Zespołu Szkół Technicznych im. W.
St. Reymonta w Czartajewie, ul. Długa 130, 17-300 Siemiatycze

o) stwierdzenia  przekształcenia  czteroletniego  Technikum
w   Siemiatyczach,ul.Kościuszki  43  w  pięcioletnie  Technikum  w  Zespole  Szkół
w  Siemiatyczach, ul. Kościuszki 43,  17-300 Siemiatycze

      p)  stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum w Ostrożanach w 
pięcioletnie Technikum w Zespołu Szkół Rolniczych im. W. Witosa w Ostrożanach
Ostrożany 41, 17-312 Drohiczyn

       r)  stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum Specjalnego w Siemiatyczach,
        ul.  Kościuszki  43  wchodzącego  w  skład  Zespołu  Szkół  Specjalnych  w  

Siemiatyczach,  ul. Kościuszki 43, 17-300 Siemiatycze
6.  Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych
7.  Zamknięcie obrad 

P – kt 2.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski   zwrócił  się z pytaniem, czy ktoś
z  państwa  radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z VIII sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.
Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 16 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził,  że protokół  z poprzedniej  sesji  przyjęty został

przy  16  głosach  „za”,  0  głosów  „przeciw”,  0  głosów  „wstrzymujących  się”.  Protokół
głosowania jawnego w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik
do protokołu.

P – kt 3.

Głos zabrał Starosta Jan Zalewski, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał
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Rady  Powiatu  oraz  pracy  Zarządu  Powiatu  między  sesjami.  Sprawozdanie  stanowi
załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają pytania do
przedstawionego sprawozdania?

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

P – kt 4.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski poinformował,  że  zgodnie   z
regulacjami zawartymi w ustawie o samorządzie powiatowym radni powiatu zobowiązani
byli  do złożenia oświadczeń  majątkowych w związku z rozpoczęciem kadencji 2018 –
2023  oraz  rocznych  oświadczeń  majątkowych   za  2018  rok.  Do  złożenia  rocznego
oświadczenia  majątkowego  zobowiązani  byli  również:  Sekretarz  Powiatu,  Skarbnik
Powiatu,  kierownicy  jednostek  organizacyjnych  oraz  pracownicy  Starostwa  wydający
decyzje  administracyjne  w  imieniu  Starosty.  Podmiotami  uprawnionymi  do  analizy
oświadczeń majątkowych Przewodniczącego Rady i Starosty jest Wojewoda, radnych –
Przewodniczący  Rady   natomiast  pracowników  Starostwa  i  kierowników  jednostek
organizacyjnych – Starosta. Analizy oświadczeń majątkowych dokonuje również właściwy
Urząd Skarbowy, który przedkłada analizę Radzie Powiatu. 

Przewodniczący  Rady  poinformował iż wymienione podmioty  w  ustawowym
terminie  przedłożyły  Radzie  Powiatu  analizy oświadczeń majątkowych.  Ogólnie  należy
stwierdzić,  iż  oświadczenia  majątkowe  zarówno  radnych  jak  i  kierowników  jednostek
organizacyjnych oraz pracowników wypełnione zostały prawidłowo, stwierdzono jedynie
pojedyncze błędy,  stanowiące  formalne naruszenie przepisów, nie stwierdzono natomiast
nieprawidłowości  dających  podstawę  do  wystąpienia  do  dyrektora  Urzędu  Kontroli
Skarbowej o kontrolę oświadczeń majątkowych. W związku z tym Przewodniczący Rady
zwrócił się do radnych z pytaniem , czy istnieje potrzeba odczytania przedłożonych analiz
oświadczeń majątkowych, czy możemy przyjąć, że osoby zainteresowane  zapoznają się z
ich treścią  w Biurze Rady Powiatu? 

Z sali padły głosy, że możemy tak przyjąć. 
Przewodniczący  Henryk  Boguszewski poinformował,  że  z  treścią  analiz

oświadczeń majątkowych można zapoznać się w Biurze Rady Powiatu. 

P – kt 5.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył  zmian   w Uchwale   Nr III/13/18 Rady Powiatu
Siemiatyckiego z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2019 – 2029.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski przypomniał,  że  projekt  uchwały
został omówiony na  wspólnym posiedzeniu  komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo
radni mają pytania  w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady
poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie  zmian w Uchwale Nr  III/13/18 Rady Powiatu
Siemiatyckiego z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2019 – 2029 głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/57/19 – w załączeniu
do protokołu.  Protokół głosowania jawnego w sprawie  zmian w Uchwale Nr III/13/18
Rady  Powiatu  Siemiatyckiego  z  dnia  21  grudnia  2018  roku  w  sprawie  uchwalenia
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Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2019 – 2029 stanowi
załącznik do protokołu.

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  zmian  w  Uchwale  Nr  III/14/18  Rady  Powiatu
Siemiatyckiego  z  dnia  21  grudnia  2018  roku  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Powiatu
Siemiatyckiego na 2019 rok.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski przypomniał,  że  projekt  uchwały
został omówiony na  wspólnym posiedzeniu  komisji , czy państwo radni mają pytania  w
tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za podjęciem uchwały  w  sprawie  zmian  w  Uchwale  Nr  III/14/18  Rady Powiatu

Siemiatyckiego  z  dnia  21  grudnia  2018  roku  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Powiatu
Siemiatyckiego na 2019 rok głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/58/19 – w załączeniu
do protokołu.  Protokół  głosowania jawnego w sprawie  zmian w Uchwale  Nr  III/14/18
Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu
Powiatu Siemiatyckiego na 2019 rok – w załączeniu do protokołu. 

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian planu finansowego Państwowego Funduszu
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2019.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski przypomniał  że  projekt  uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji , czy państwo radni mają pytania w tej
sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie   zmian  planu  finansowego  Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2019 głosowało 16 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/59/19 – w załączeniu
do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie   zmian  planu  finansowego
Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w  roku  2019  stanowi
załącznik do protokołu.

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  zatwierdzenia  rocznego  planu  kontroli  Komisji
Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2020 rok.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski przypomniał  że  projekt  uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji , czy państwo radni mają pytania w tej
sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za podjęciem uchwały w sprawie  zatwierdzenia rocznego planu kontroli  Komisji

Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2020 rok  głosowało 16 radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/60/19 – w załączeniu
do protokołu.  Protokół  głosowania jawnego w sprawie  zatwierdzenia rocznego planu
kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2020 rok stanowi załącznik
do protokołu.

Następny   projekt  uchwały  dotyczył  ustalenia  rozkładu  godzin  pracy  i
harmonogramu dyżurów aptek  ogólnodostępnych  na terenie  powiatu  siemiatyckiego  w
okresie od 01.01.2020 do 31.12.2020r.
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Przewodniczący  Rady  Henryk  Boguszewski przypomniał  że  projekt  uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji , czy państwo radni mają pytania w tej
sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za podjęciem uchwały w sprawie   ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu

dyżurów  aptek  ogólnodostępnych  na  terenie  powiatu  siemiatyckiego  w  okresie  od
01.01.2020 do 31.12.2020r. głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/61/19 – w załączeniu
do protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie   ustalenia rozkładu godzin pracy i
harmonogramu dyżurów aptek  ogólnodostępnych  na terenie  powiatu  siemiatyckiego  w
okresie od 01.01.2020 do 31.12.2020r. stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  przyjęcia  „Programu  współpracy  Powiatu
Siemiatyckiego z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art.
3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2020”.

Przewodniczący  Rady   przypomniał  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na
wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją , czy państwo radni mają pytania w
tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  współpracy  Powiatu

Siemiatyckiego z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art.
3  ust.  3  ustawy  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  w  roku  2020”
głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/62/19 – w załączeniu
do protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie   przyjęcia „Programu współpracy
Powiatu  Siemiatyckiego  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o  których
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku
2020” stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  ustalenia  wysokości  opłat  za  usuwanie  i
przechowywanie  pojazdów  oraz  wysokości  kosztów  spowodowanych  wydaniem
dyspozycji usunięcia pojazdu.

Przewodniczący  Rady   przypomniał  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na
wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją , czy państwo radni mają pytania w
tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  usuwanie  i

przechowywanie  pojazdów  oraz  wysokości  kosztów  spowodowanych  wydaniem
dyspozycji usunięcia pojazdu  głosowało 16 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/63/19 – w załączeniu
do protokołu.  Protokół głosowania jawnego w sprawie   ustalenia wysokości  opłat  za
usuwanie  i  przechowywanie  pojazdów  oraz  wysokości  kosztów  spowodowanych
wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył podtrzymania swojego stanowiska.
Przewodniczący  Rady   przypomniał  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na

wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją , czy państwo radni mają pytania w
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tej sprawie?
Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  podtrzymania  swojego  stanowiska  głosowało

16  radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/64/19 – w załączeniu
do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie    podtrzymania  swojego
stanowiska  stanowi załącznik do protokołu.

Następny   projekt  uchwały  dotyczył  powierzenia  Gminie  Mielnik  obowiązków
inwestora w zakresie przebudowy kanalizacji deszczowej.

Przewodniczący Rady Henryk  Boguszewski   przypomniał  że  projekt  uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji przed dzisiejszą sesją , czy państwo
radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie   powierzenia  Gminie  Mielnik  obowiązków

inwestora w zakresie przebudowy kanalizacji deszczowej głosowało 16  radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/65/19 – w załączeniu
do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie   powierzenia  Gminie  Mielnik
obowiązków inwestora w zakresie przebudowy kanalizacji deszczowej stanowi załącznik
do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył powierzenia Gminie Perlejewo zadania utrzymania
poboczy dróg powiatowych na terenie gminy Perlejewo.

Przewodniczący Rady Henryk  Boguszewski   przypomniał  że  projekt  uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej
sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  powierzenia  Gminie  Perlejewo  zadania

utrzymania poboczy dróg powiatowych na terenie gminy Perlejewo głosowało 16  radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/66/19 – w załączeniu
do protokołu.  Protokół głosowania jawnego w sprawie  powierzenia Gminie Perlejewo
zadania  utrzymania  poboczy  dróg  powiatowych  na  terenie  gminy  Perlejewo   stanowi
załącznik do protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum
Ogólnokształcącego w Czartajewie  ul. Długa 130 w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące
w Zespole Szkół Technicznych  im. W.St. Reymonta w Czartajewie, ul. Długa 130, 17-300
Siemiatycze.

Przewodniczący Rady Henryk  Boguszewski   przypomniał  że  projekt  uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej
sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum

Ogólnokształcącego w Czartajewie  ul. Długa 130 w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące
w Zespole Szkół Technicznych  im. W. St. Reymonta w Czartajewie, ul. Długa 130, 17-300
Siemiatycze głosowało 16  radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
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0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/6719 – w załączeniu
do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia
trzyletniego  Liceum  Ogólnokształcącego  w  Czartajewie   ul.  Długa  130  w  czteroletnie
Liceum  Ogólnokształcące  w  Zespole  Szkół  Technicznych   im.  W.St.  Reymonta  w
Czartajewie, ul. Długa 130, 17-300 Siemiatycze stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył  stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum
Ogólnokształcącego w        Ostrożanach  w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Zespole
Szkół Rolniczych im. W. Witosa    w Ostrożanach, Ostrożany 41, 17-312 Drohiczyn 

Przewodniczący Rady Henryk  Boguszewski   przypomniał  że  projekt  uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej
sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum

Ogólnokształcącego w  Ostrożanach  w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Zespole
Szkół  Rolniczych  im.  W.  Witosa  w  Ostrożanach,  Ostrożany  41,  17-312  Drohiczyn
głosowało 16  radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/68/19 – w załączeniu
do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie   stwierdzenia  przekształcenia
trzyletniego  Liceum  Ogólnokształcącego  w  Ostrożanach   w  czteroletnie  Liceum
Ogólnokształcące w Zespole Szkół Rolniczych im. W. Witosa    w Ostrożanach, Ostrożany
41, 17-312 Drohiczyn stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył  stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum
Ogólnokształcącego im. Komisji   Edukacji Narodowej w Siemiatyczach ul. Kościuszki 43 w
czteroletnie Liceum    Ogólnokształcące im. Komisji  Edukacji  Narodowej w Zespole Szkół
w           Siemiatyczach, ul. Kościuszki 43, 17-300 Siemiatycze

Przewodniczący Rady Henryk  Boguszewski   przypomniał  że  projekt  uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej
sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum

Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Siemiatyczach ul. Kościuszki 43 w
czteroletnie Liceum  Ogólnokształcące im. Komisji  Edukacji  Narodowej w Zespole Szkół
w   Siemiatyczach, ul. Kościuszki 43, 17-300 Siemiatycze głosowało 16  radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/69/19 – w załączeniu
do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia
trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Siemiatyczach
ul. Kościuszki 43 w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Komisji Edukacji Narodowej
w  Zespole  Szkół  w   Siemiatyczach,  ul.  Kościuszki  43,  17-300  Siemiatycze  stanowi
załącznik do protokołu.

Następny  projekt  uchwały  dotyczył  stwierdzenia  przekształcenia  czteroletniego
Technikum w Czartajewie  ul.  Długa 130 w pięcioletnie  Technikum wchodzące w skład
Zespołu Szkół Technicznych im. W. St. Reymonta w Czartajewie, ul. Długa 130, 17-300
Siemiatycze

Przewodniczący Rady Henryk  Boguszewski   przypomniał  że  projekt  uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej
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sprawie?
Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  czteroletniego

Technikum w Czartajewie  ul.  Długa 130 w pięcioletnie  Technikum wchodzące w skład
Zespołu Szkół Technicznych im. W. St. Reymonta w Czartajewie, ul. Długa 130, 17-300
Siemiatycze głosowało 16  radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/70/19 – w załączeniu
do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia
czteroletniego  Technikum  w  Czartajewie  ul.  Długa  130  w  pięcioletnie  Technikum
wchodzące w skład  Zespołu  Szkół  Technicznych im.  W. St.  Reymonta  w Czartajewie,
ul. Długa 130, 17-300 Siemiatycze stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  stwierdzenia  przekształcenia  czteroletniego
Technikum w           Siemiatyczach, ul. Kościuszki 43 w pięcioletnie Technikum w Zespole Szkół
w        Siemiatyczach, ul. Kościuszki 43,  17-300 Siemiatycze.

Przewodniczący Rady Henryk  Boguszewski   przypomniał  że  projekt  uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej
sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  czteroletniego

Technikum w   Siemiatyczach, ul. Kościuszki 43 w pięcioletnie Technikum w Zespole Szkół
w  Siemiatyczach, ul. Kościuszki 43,  17-300 Siemiatycze głosowało 16  radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/71/19 – w załączeniu
do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia
czteroletniego Technikum w   Siemiatyczach,ul.Kościuszki 43 w pięcioletnie Technikum w
Zespole Szkół w  Siemiatyczach, ul. Kościuszki 43,  17-300 Siemiatycze stanowi załącznik
do protokołu.

Kolejny  projekt  uchwały  dotyczył  stwierdzenia  przekształcenia  czteroletniego
Technikum w Ostrożanach w pięcioletnie Technikum w Zespołu Szkół Rolniczych im. W.
Witosa w Ostrożanach Ostrożany 41, 17-312 Drohiczyn.

Przewodniczący Rady Henryk  Boguszewski   przypomniał  że  projekt  uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej
sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  czteroletniego

Technikum w  Ostrożanach  w  pięcioletnie  Technikum w  Zespołu  Szkół  Rolniczych  im.
W. Witosa w Ostrożanach Ostrożany 41, 17-312 Drohiczyn głosowało 16  radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/72/19 – w załączeniu
do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia
czteroletniego  Technikum  w  Ostrożanach  w  pięcioletnie  Technikum  w  Zespołu  Szkół
Rolniczych  im.  W.  Witosa  w  Ostrożanach  Ostrożany  41,  17-312  Drohiczyn  stanowi
załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum
Specjalnego w Siemiatyczach,  ul.  Kościuszki  43  wchodzącego w skład  Zespołu  Szkół
Specjalnych w Siemiatyczach,  ul. Kościuszki 43, 17-300 Siemiatycze.
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Przewodniczący Rady Henryk  Boguszewski   przypomniał  że  projekt  uchwały
został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej
sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.
Za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum

Specjalnego w Siemiatyczach,  ul.  Kościuszki 43 wchodzącego w skład Zespołu Szkół
Specjalnych  w  Siemiatyczach,   ul.  Kościuszki  43,  17-300  Siemiatycze  głosowało
16  radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 16 głosach „za”,
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IX/73/19 – w załączeniu
do  protokołu.  Protokół  głosowania  jawnego  w  sprawie  stwierdzenia  zakończenia
działalności Gimnazjum Specjalnego w Siemiatyczach,  ul. Kościuszki 43 wchodzącego w
skład Zespołu Szkół Specjalnych w Siemiatyczach,  ul.  Kościuszki  43,  17-300
Siemiatycze  stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 6.

Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że chciałby wrócić do wczorajszego dnia.
Jak wszyscy radni, którzy mieli wczoraj okazję pospacerować po naszym szpitalu również
był  zaskoczony  postępem  prac,  które  zostały  wykonane.   Radny  Mikołaj  Żabiński
poinformował,  że  chciałby  w  tym  momencie  pogratulować  panu  dyrektorowi,  panom
starostom za wykonane prace przez firmę, która wywiązuje się ze swoich zobowiązań.
Radny Mikołaj Żabiński wyraził opinię, że szybko nastąpi czas, kiedy skorzystają z tego
nasi wyborcy, mieszkańcy Siemiatycz, mieszkańcy Powiatu Siemiatyckiego.

Radny  Krzysztof  Andruszkiewicz poinformował,  że  na  sali  obrad  jest  obecny
dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – radny poinformował, że był świadkiem zdarzenia
drogowego:  rondo,  skrzyżowanie  ulicy  Armii  Krajowej  i  Kościuszki,  duża  laweta
niskopodwoziowa przewoziła maszynę drogową, firmy Pronar. Kierowca zachował się o
tyle rozsądnie ponieważ był to długi zestaw, zamierzał skręcić z ulicy Armii Krajowej w
lewo czyli w ulicę Kościuszki w stronę mostu, niestety laweta zawiesiła się. Przyczyną było
przewyższenie  kostki  brukowej,  radny  zaznaczył  że  rozumie,  że  jest  ono  wykonane
zgodnie z normą drogową. Radny poinformował że kilka razy widział, że były wolne kostki
wyszarpane  z  tej  przestrzeni.   Czy  nie  warto  zastanowić  się  nad  obniżeniem  tej
wypukłości,  jest  tam mała krzywizna tego ronda,  bądź też uczulenie firmy Pronar  aby
kierowała tego typu pojazdy inną drogą np. poprzez stację kolejową Siemiatycze.

P – kt 7.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Henryk
Boguszewski podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady IX sesji VI kadencji
Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

       PRZEWODNICZĄCY  RADY
 

                                Henryk Boguszewski 
           
Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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